

# 聖堂報告

## 聖母蒙召升天

(15-08-2021)

1. 本堂將為青年人開展「因祢爵迷！」主題活動。

本月主題為：「青年人，主陪著您走！」

內容包括：青年人一齊傾吓偈、生活的選擇探討及感恩彌撒。

舉行

日期：8月15日（今個主日）

時間：下午3時至6時

地點：聖依納爵堂

歡迎所有青年人約埋朋友一齊參加，彼此扶持，一起同行！

查詢可致電：2359-4407 或電郵至本堂。

2. 聖堂更換所有射燈為環保射燈已完成，現正安裝吸音板改善聖堂音響效果。聖堂將盡力減低因工程對教友影響，對於上述安排所引起弟兄姊妹的不便，請各位體諒！

3. 2021-2022 年度聖堂「中，英文主日學」及「成人慕道班」現正開始接受報名，有興趣報名人士，可到本堂辦事處索取表格。

上述所有報告，已張貼於聖堂正門及辦公室外報告板，並已上載於聖堂網頁，歡迎各位查閱。主佑各位！

**St. Ignatius Chapel Announcement**  
**The Assumption of the Blessed Virgin Mary**  
**15-08-2021**

1. The audio system of the Chapel is undergoing improvement. Disturbances are expected during the work period. Your tolerance and understanding will be much appreciated.
2. Both the Chinese and English Sunday Schools, as well as Catechism Classes, for the new 2021/22 school year are now inviting applications. If you know of any children and/or adults who are interested in knowing Catholic faith, you may inform them that they can register by obtaining an application form at the Chapel Office.

The above announcements have been posted on the chapel website for reference.